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COLLEGE OF NURSING, HONG KONG 香港護理學院 

 

 

Dear Nurses and members of CNHK,  

 

We are very thankful to let you know we have recruited more than 1,000 nurses joining us to 

work for the COVID-19 Vaccination Program.  We are going to pause the recruitment at this 

stage.  Your commitment provides us a lot of support to get this team together in delivering 

quality service to people in Hong Kong.   

CNHK is a family for nurses in Hong Kong, a platform for professional development and 

serving the community.  This vaccination program is territory wide government lead program, 

members and the council of CNHK support and make a decision to participate in this program.  

The working group has been working very hard in planning the operation and we are awaiting 

further information.  We have not confirm the location of service at this stage.  We 

understand some of you need more details in planning your schedule, we shall update all 

information to our website as soon as we can.   

With synergy of this family, together we fight the virus! 

 

各位護士及香港護理學院會員: 

 

非常感謝大家支持新冠疫苗接種計劃，我們已經招募了 1000 多名護士預備参加提供 COVID-19

疫苗接種計劃服務。 我們現在暫停申請。你們踴躍参加己令工作籌備小組感受致極大的支持，我

們會更努力團結起來，為香港人提供優質的服務。 

香港護理學院是香港護士的大家庭，是專業發展和服務社區的平台。 是次疫苗接種計劃是政府領

導的計劃，因應會員和香港護理學院理事會支持決定參與計劃提供 COVID-19 疫苗接種服務。 工

作小組一直在努力計劃運營方案，我們正在等待進一步的信息。 我們目前尚未獲碓定服務地點。 

我們了解大家需耍更多詳細信息計劃工作更期以便投入今次疫苗接種服務，我們在可能範圍內會

盡快在學院網站更新信息。 

在這個護士的平台，我們一起同心抗疫！ 
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